
 

 

SKUPŠČINA 

 EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE 

 EZTS GO 

 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

 

ZAPISNIK ŠT. 20 z dne 23. junija 2017 
 

 

Dne 23. junija 2017 ob 11.00 je v dvorani mestne hiše Občine Gorica, na naslovu piazza Municipio 1, potekala 
seja skupščine EZTS GO z naslednjim dnevnim redom: 

1. potrditev zapisnika z dne 21. 4. 2017; 

2. podaljšanje imenovanja direktorice EZTS GO; 

3. razno. 

 

Prisotni člani: 

 

Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) P 

Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P 

Robert GOLOB  (Mestna občina Nova Gorica) P 

Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) O 

Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) O 

Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Franco PERAZZA (Comune di Gorizia) P 

Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia) P 

Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) O 

Tomaz SLOKAR (Mestna občina Nova Gorica) O 

Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) O 

Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P 

Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 

Ostali udeleženci seje: 
Sandra Sodini, direktorica EZTS GO 
Roberto SARTORI, podžupan Občina Gorica 
Marko TRIBUŠON, podžupan Mestne občine Nova Gorica 
Milan TURK, župan Občine Šempeter-Vrtojba 
Tanja CURTO, uradnica Občine Gorica – EZTS GO 
Tea Podobnik, uradnica EZTS GO 
Laura Graba, referentka za administracijo in računovodstvo EZTS GO 
 
 

Predsednik skupščine Robert Golob ugotovi, da je dosežena sklepčnost skupščine ter otvori dvajseto sejo 
skupščine EZTS GO. 



 

 

Skupščina potrdi dnevni red. 

  

Ad 1) - Potrditev zapisnika z dne 21. 4. 2017 

Skupščina potrdi zapisnik prejšnje seje. 

 

Ad 2) - Podaljšanje imenovanja direktorice EZTS GO; 

Predsednik Golob in direktorica Sodini skupščini navedeta razloge za to, da se imenovanje podaljša samo za 
nekaj mesecev, in sicer Avtonomna dežela FJK ni še imenovala predsednika Informesta, subjekta, ki ge. Sodini 
dovoljuje, da opravlja tudi funkcijo direktorice EZTS GO. Trenutno funkcijo predsednika opravlja 
podpredsednik, ki čaka na imenovanje novega predsednika, kar se bo najverjetneje zgodilo jeseni. Trenutni 
vršilec dolžnosti podpredsednika z nalogami upravljanja bi želel, da se imenovanje podaljša samo za obdobje 
trajanja njegove funkcije. Zato je torej treba počakati na imenovanje novega predsednika in upravnega odbora 
Informesta. 

 

Podžupan Sartori izpostavi strateško pomembnost EZTS GO ter opozori, da so temu dali poudarek vsi 
kandidati med trenutno volilno kampanjo, kar kaže na to, kako se dojemata EZTS GO in delo, ki so ga vsi 
opravili v teh letih skupaj z direktorico in predsednikom. Po njegovem mnenju je podaljšanje imenovanja ge. 
Sodini zelo pomembno za EZTS GO. 

 

Predsednik Golob pove, da se mu glede na dosežene rezultate ne zdi potrebno odpirati razprave, saj je 
prepričan, da se zmagovalna ekipa ne bo zamenjala. 

 

Comolli naznani, da se vsi člani strinjajo s podaljšanjem imenovanja ge. Sodini. Obžaluje zapletenost 
birokracije in pozove župane in vse člane, da se pripravijo na potrditev podaljšanja imenovanja direktorice. 

 

Perazza opozori, da so porazi sirote, medtem ko imajo zmage več staršev. Spomni na trud, ki je bil potreben 
na začetku EZTS GO, ko niso imeli veliko podpore. Toda to predstavlja uspeh za mesto, ki nima druge 
možnosti, kot da izbere evropsko pot. Mehanizem EZTS GO je tako kompleksen, da si je težko predstavljati, 
da bi bil direktor kdo drug. 

 

Predsednik Golob sporoči, da se bo Avtonomna dežela FJK pozvala, naj pospeši zadeve, ko nov župan Gorice 
nastopi svoj mandat. Opozori, da ima EZTS GO tudi sredstva, ki mu omogočajo še nekaj alternativnih 
scenarijev. 

 

Nihče drug ne prevzame besede. 

Skupščina soglasno sprejme sklep o podaljšanju imenovanja direktorice. 

 

 

Ad 3) - Razno 

Direktorica se zahvali Občini Gorica, tudi za to, da je odobrila napotitev ge. Tanje Curto na EZTS GO, ki dela z 
njo že od samega začetka. Prav tako se zahvali Mestni občini Nova Gorica za napotitev ge. Tee Podobnik, ki 
je sodelovala tudi na razpisu za osebje EZTS GO, sedaj pa je prva uslužbenka EZTS GO. Nato predstavi Lauro 
Graba, ki je bila izbrana za referentko za računovodstvo v okviru razpisa. Zahvali se občinam, ki so vedno bile 
pripravljene na sodelovanje. Naslednja, ki bosta začela z delom, sta tehnični uslužbenec s 1. julijem in 
uslužbenec za promocijo in komunikacijo s 1. avgustom. Ostaja odprto delovno mesto namestnika direktorja, 
na razpisu je bil izbran Ivan Curzolo, ki je že sodeloval z EZTS GO in trenutno vodi Program Italija-Hrvaška, 
zato mora najprej zaključiti s to funkcijo, potem pa bo prešel v EZTS GO takoj po poletnem premoru. Končna 
ekipa bo torej znana po poletju, vzpostavila pa se bo fiksna struktura, ki jo bodo sestavljale tudi osebe, ki imajo 
izkušnje in omogočajo kontinuiteto. 



 

 

Direktorica sporoči tudi, da selitev prostorov v drugo nadstropje Trgovskega doma trenutno stoji, ni nobenih 
novosti s strani Dežele FJK. 

 

Nemec napove, da bo v kratkem sklican Odbor za kulturo. 

 

Puhali poudari, da se je med volilno kampanjo veliko govorilo o EZTS GO, pričakovanja so velika, toda ljudje 
ga ne poznajo dobro. Prebivalci morajo biti obveščeni in osveščeni, tako bi pridobili javno podporo. 

 

Direktorica se strinja s Puhalijem in razloži, da je EZTS GO v zadnjem letu skušal vzpostaviti in dokončno 
oblikovati svojo strukturo, da bi pridobil potrebno stabilnost. Napove, da se bodo v septembru in oktobru 
postopoma začeli izvajati projekti na lokalnem območju, pri čemer so predvidena manjša srečanja s prebivalci. 
Odgovorili bomo na pomisleke in vprašanja ter sprejeli kritike, dvome in predloge, da bi lahko v oktobru 
organizirali srečanje občinskih svetnikov treh občin, na katerem se bo predstavilo opravljeno delo in govorilo o 
prihodnosti, ter še en dogodek, na katerem bomo rezultate prebivalcev in politike prenesli na evropsko raven. 

 

Seja se zaključi ob 11.45. 

 

Zapisnikarica  

Tanja Curto 

 

Predsednik 

Robert Golob 

 



 

 

ASSEMBLEA DEL  

GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE 

GECT GO 

 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

 

VERBALE N. 20 DD. 23 GIUGNO 
 

 

Il giorno 23 giugno 2017 alle ore 11.00 nella Sala del Consiglio comunale del Comune di Gorizia, piazza 
Municipio 1 si è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno: 

1. Approvazione verbale dd. 21/4/2017; 

2. Proroga incarico direttore GECT GO; 

3. Varie ed eventuali. 

 

Presenti: 

 

Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) P 

Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P 

Robert GOLOB  (Mestna občina Nova Gorica) P 

Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) A 

Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) A 

Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Franco PERAZZA (Comune di Gorizia) P 

Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia) P 

Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) A 

Tomaz SLOKAR (Mestna občina Nova Gorica) A 

Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) A 

Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P 

Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 

Partecipano alla seduta: 
Sandra Sodini, direttore GECT GO 
Roberto SARTORI, vicesindaco del Comune di Gorizia 
Marko TRIBUŠON, vicesindaco del Comune di Nova Gorica 
Milan TURK, sindaco del Comune di Šempeter-Vrtojba 
Tanja CURTO, funzionario del Comune di Gorizia – GECT GO 
Tea Podobnik, funzionario del GECT GO 
Laura Graba, istruttore direttivo del GECT GO 
 
 

Il Presidente dell’Assemblea Robert Golob constata il numero legale e apre i lavori della XX seduta 



 

 

dell’Assemblea del GECT GO.  

L'Assemblea conferma l'ordine del giorno. 

  

Ad 1) - approvazione verbale dd. 21/4/2017; 

L'Assemblea approva il verbale della seduta precedente. 

 

Ad 2) - Proroga incarico direttore GECT GO; 

Il presidente Golob e le direttrice Sodini spiegano all’Assemblea i motivi per cui la proroga proposta è di pochi 
mesi, il che deriva dalla mancata nomina del presidente di Informest da parte della Regione Autonoma FVG,  
che è il soggetto che autorizza la dott.ssa Sodini di assumere anche le funzioni di direttore del GECT GO. 
Attualmente la presidenza e' tenuta dal vicepresidente che attende la nomina del nuovo presidente, che avverrà 
probabilmente in autunno. L'attuale vicepresidente facente funzioni con funzioni di gestione, ha inteso di 
prorogare solo per il periodo di vigenza della propria carica. Si renderà pertanto necessario attendere la nomina 
del nuovo presidente e del nuovo consiglio di amministrazione di Informest. 

 

Il Vicesindaco Sartori sottolinea l’importanza strategica del GECT GO, ricordando anche il risalto che gli si è 
dato nella corrente campagna elettorale da parte di tutti i candidati, a dimostrazione di quanto è percepito sia 
il GECT GO che il lavoro fatto in questi anni da tutti con la direttrice e il presidente. Ritiene la riconferma della 
dott.ssa Sodini di fondamentale importanza per il GECT GO. 

 

Il presidente Golob ritiene che non vi sia quasi necessità, visti i risultati raggiunti, di aprire un dibattitto, 
dichiarandosi convinto che la squadra vincente non va cambiata. 

 

Comolli ritiene che tutti i membri siano d'accordo con voler riconfermare la dott.ssa Sodini. Si rammarica della 
complessità della burocrazia e invita i sindaci e tutti i membri di essere pronti a sostenere la riconferma della 
direttrice. 

 

Perazza ricorda come le sconfitte sono orfane e le vittorie hanno tani genitori. Ricorda però quanta fatica è 
costato e all'inizio il GECT GO, quando non si aveva molti a supporto. Ma è un risultato positivo per la città, 
che non ha molte scelte se non la strada europea. Il meccanismo del GECT GO è così complesso che è difficile 
immaginare di avere un altro direttore. 

 

Il Presidente Golob comunica che è comunque intenzione, una volta insediato il nuovo sindaco di Gorizia, di 
attivarsi presso la Regione Autonoma FVG per sbloccare l’impasse. Ricorda che il GECT GO ha comunque 
anche dei fondi che gli permetterebbero alcuni scenari alternativi. 

 

Nessun altro prende la parola. 

L’Assemblea approva all’unanimità la deliberazione di proroga del Direttore. 

 

 

Ad 3) - Varie ed eventuali. 

La direttrice ringrazia il Comune di Gorizia, anche per aver concesso il distacco presso il GECT GO della 
dott.ssa Tanja Curto, la prima dipendente che ha lavorato con il direttore fin dall'inizio. Ringrazia il Comune di 
Nova Gorica per il distacco della dott.ssa Tea Podobnik, che ha anche partecipato al concorso del GECT GO 
per il personale ed è ora il primo dipendente del GECT GO. Presenta quindi Laura Graba, che ha visto il 
concorso di ragioniere contabile. Ringrazia i comuni che sono stati sempre fattiva parte. I prossimi dipendenti 
a prendere servizio saranno dal 1° luglio l’ufficio tecnico e dal 1° agosto il funzionario di promozione e 
comunicazione. Resta aperta la posizione di vicedirettore, il concorso è stato vinto da Ivan Curzolo che ha già 
collaborato con il GECT GO e che sta gestendo attualmente il Programma Italia-Croazia e deve prima chiudere 



 

 

la posizione per poter passare al GECT GO subito dopo la pausa estiva. Pertanto, la squadra definitiva si avrà 
dopo l’estate, creando così una struttura fissa e stabile, anche di persone che hanno già lavorato e che danno 
continuità. 

La direttrice comunica altresì che il trasloco degli uffici al secondo piano del Trgovski dom è in stallo, non si 
hanno novità da parte della Regione FVG. 

 

Nemec preannuncia che è intenzione di convocare a breve il Comitato cultura. 

 

Puhali fa presente che durante la campagna elettorale si è parlato molto del GECT GO, c’è tanta aspettativa, 
ma la gente non lo conosce davvero bene. Abbiamo bisogno di avere popolazione informata e consapevole e 
quindi l’appoggio popolare.  

 

La direttrice concorda con Puhali, spiegando che l’ultimo anno è servito al GECT GO a creare e chiudere la 
struttura per avere la solidità necessaria. Preannuncia che a settembre - ottobre c’è l’intenzione di organizzare 
il lancio dei progetti sul territorio, con un approccio scalare, con piccoli incontri sul territorio con la cittadinanza. 
Rispondendo ai dubbi e alle questioni e raccogliendo critiche, dubbi, proposte in maniera da poter a ottobre 
fare un evento con i tre consigli comunali congiunti, dove si presenterà il lavoro fatto e si parlerà del futuro, 
nonché un alto evento dove porteremo i risultati della cittadinanza e della politic, fino a un livello europeo.  

 

La seduta termina alle ore 11.45 

 

La verbalizzante  

Tanja Curto 

 

Il Presidente 

Robert Golob 

 

 

 

 


